
P R O T O K Ó Ł  Nr  XXVII/2012

z  SESJI  RADY  POWIATU  SKARŻYSKIEGO

odbytej 26 września 2012r.

Miejsce odbycia sesji – Sala Herbowa Starostwa Powiatowego  
w Skarżysku-Kamiennej, ul. Konarskiego 20.

Godzina rozpoczęcia obrad - 1000

W sesji udział wzięli:

- Przewodniczący  Rady  Miasta  Skarżyska-Kamiennej  –  Andrzej 
Dąbrowski,

- Wiceprezydent Miasta Skarżyska-Kamiennej – Stanisław Grzesiak, 

- Radny Miasta i Gminy Suchedniów – Piotr Herman,

- Przedstawiciele organizacji  społecznych i  politycznych działających na 
terenie powiatu skarżyskiego,

- Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych, 

- Starosta  –  Michał  Jędrys  i  Wicestarosta  Powiatu  Skarżyskiego  – 
Waldemar Mazur, 

- Członkowie  Zarządu  Powiatu  –  Stanisław  Dymarczyk,  Zenon 
Nowakowski i Katarzyna Bilska, 

- Sekretarz i Skarbnik Powiatu Skarżyskiego, 

- Radni Powiatu Skarżyskiego,

- przedstawiciele lokalnych mediów.

Lista obecności radnych biorących udział w sesji oraz gości – w załączeniu.

Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  protokołowała:  Joanna  Wężyk  – 
Kierownik Biura Rady Powiatu.

STRESZCZENIE   POSIEDZENIA

Ad.pkt.1 Otwarcie sesji

XXVII  w  kadencji  Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  otworzył 
Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego - Pan Eugeniusz Cichoń.  

Następnie powitał wszystkich gości, członków Zarządu Powiatu, Radnych 
Powiatu Skarżyskiego oraz wszystkich biorących udział w Sesji. 
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Ad.pkt.2 Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  –  Pan  Eugeniusz  Cichoń  poinformował 
zebranych, że w tym momencie w dzisiejszej sesji uczestniczy 18 radnych co 
stanowi 86 % ogólnego składu Rady.  Zgodnie z § 19 ust. 3 pkt. 2) Statutu 
Powiatu Skarżyskiego, Sekretarzem dzisiejszych obrad zgodnie z porządkiem 
alfabetycznym będzie Radna Małgorzata Kwiatkowska. 

W trakcie obrad liczba radnych uczestniczących w sesji wyniosła 19 osób 
co stanowi 91 %. 

Następnie  stwierdził,  że  Państwo  Radni  wraz  z  zawiadomieniem
o dzisiejszej Sesji otrzymali projekt porządku obrad.

Zapytał,  czy  do  przedstawionego projektu  porządku XXVII  Sesji  Rady 
Powiatu Radni, lub członkowie Zarządu Powiatu zgłaszają uwagi lub wnioski. 

Radny Leszek Lepiarz – zapytał czemu w porządku dzisiejszej sesji nie 
ma punktu dotyczącego sprawozdania ze zrealizowanych działań naprawczych 
wynikających  z  przyjętego  planu  naprawczego  ZOZ.  Przypomniał,  że  Rada 
Powiatu w 2011 roku przyjęła program naprawczy i zobowiązała dyrektora do 
składania  raz  na  kwartał  sprawozdań  ze  zrealizowanych  działań.  Dodał,  ze 
ostatnie sprawozdanie było złożone w czerwcu.  

Przewodniczący Rady – poinformował, iż w przyjętym przez Radę Powiatu 
planie pracy nie był zaplanowany na wrzesień punkt dotyczący tego tematu, 
natomiast jeżeli jest taki wniosek, będziemy go procedować na kolejnej sesji.

Ponieważ nie zgłoszono innych uwag ani wniosków Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie porządek sesji. 

Za przyjęciem porządku głosowało – 12 radnych
Głosów przeciwnych – 0 
Wstrzymało się od głosu – 6 osób 

Porządek XXVII sesji Rady Powiatu Skarżyskiego został przyjęty.

Ad.pkt.3  Przyjęcie  protokołu  z  XXIV  i  XXV  Sesji  Rady  Powiatu 
Skarżyskiego. 

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Jacek  Jeżyk  –  przedstawił  wnioski 
o przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Powiatu Skarżyskiego informując, iż 
radni nie wnieśli do protokołu żadnych uwag. 

Przewodniczący  Rady poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  przyjęcie 
protokołu z XXVI sesji

Protokół z XXVI sesji został prze radnych przyjęty jednogłośnie.
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Ad.pkt.4  Sprawozdanie  Starosty  z  działalności  Zarządu  Powiatu 
Skarżyskiego między sesjami.

Starosta – Michał Jędrys przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 
Powiatu Skarżyskiego między sesjami w okresie od 25.07.2012 do 26.09.2012. 

/sprawozdanie w załączeniu/

Do sprawozdania  Radny Jerzy Żmijewski – odniósł  się do powołanego 
zespołu audytorów – zapytał jaki jest skład zespołu oraz zakres obowiązków,  
a  także  jaki  jest  aktualny  stan  realizacji  zadania  Orlik  2012.  W  związku  
z  powołaniem komisje do odbioru termomodernizowanych obiektów czy były 
jakieś  uwagi  do  wykonanych  prac.  Dodał,  że  chętnie  zapoznałby  się  z 
protokołami  odbioru.  Kończąc  zapytał  jaki  jest  zakres  robót  i  aktualne 
zaangażowanie przy przebudowie budynku przy Pl. Floriańskim.

 
Ad.pkt.5 Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Jerzy Żmijewski – stwierdził, że ze sprawozdania z wykonania 
budżetu powiatu za I półrocze 2012 roku nie wynika, jaki zakres prac został 
wykonany  przez  sprzęt  zakupiony  w  ubiegłym  roku  dla  Zarządu  Dróg 
Powiatowych, jest natomiast informacja, że w ZDP zatrudnionych jest 20 osób. 
W związku z powyższym poprosił o przygotowanie informacji, jaki zakres prac 
został wykonany i gdzie oraz podanie szacunkowej wartości wykonanych prac. 
Ponieważ zakupiono sprzęt za ok. 300 000 zł chciałby się dowiedzieć, czy ta 
inwestycja jest opłacalna.  

Następnie poprosił o wyjaśnienie zagadnienia odnoszącego się do zadań 
inwestycyjnych działu 600 w roku 2011, według stanu na 31.12.2011 roku. 
Z  dokumentu,  który  otrzymała  komisja  rewizyjna  przy  badaniu  wykonania 
budżetu za rok 2011 wynika, że jest kilka zadań, w których zostały zawarte 
aneksy do umów już po upływie terminu realizacji zadania, na przykład: 
– przebudowa  ul.  Metalowców  wraz  z  budową  skrzyżowania  ul.  Paryskiej 

i  Norwida;  termin  wykonania  umowy  14.12.2011r.,  aneks  podpisano 
30.04.2012r.,  ponad  4  miesiące  po  upływie  terminu,  termin  wykonania 
18.06.2012r.,

– przebudowa  ul.  Powstańców  Warszawy;  termin  wykonania  umowy 
15.11.2011r., aneks podpisano 18.11.2011r.,

– budowa  chodnika  Dobra  Dróża  –  granica  powiatu;  termin  zakończenia 
30.11.2011r.,  aneks  podpisano  01.12.2011r.  z  terminem  wykonania 
30.03.2012r.,

– przebudowa ul. 3 Maja; termin wykonania 15.11.2011r., aneks podpisano 
12.03.2012r. z terminem zakończenia 12.06.2012r.,

– przebudowa ul. Ponurego; termin wykonania 30.11.2011r., aneks podpisano 
10.05.2012r. z terminem zakończenia 31.07.2012r. 

Stwierdził,  że  ten  dokument  podpisany  przez  dyrektora  Zarządu  Dróg 
Powiatowych  świadczy  o  braku  nadzoru  i  naruszeniu  prawa  zamówień 
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publicznych. 
Wyraził  również  swoją  wątpliwość  dotyczącą  następującej  kwestii  - 

z  odpowiedzi  na  złożoną  12.09.2012r.  interpelację  w  sprawie  monitoringu 
w  placówkach  oświatowych,  wynika,  iż  wykonawcą  zadania  w  placówkach 
oświatowych: I LO, II LO, ZSE, ZSTM, ZPEW jest ta sama firma. Pomimo, że 
każda jednostka organizowała sama wybór oferty, we wszystkich wybrano tego 
samego wykonawcę.  
 

Radny  Artur  Berus  –  zgłosił  wniosek,  aby  w  związku  z  pracami 
wykonywanymi przy budynku na Placu Floriańskim, gdzie swoją siedzibę ma 
PZd/sON  oraz  PCPR,  wykonać  miejsce  parkingowe  (kopertę  wraz  z  tablicą 
informacyjną) na pojazd dla osoby niepełnosprawnej.     

Następnie przypomniał,  że 26.04.2012r.   Rada Powiatu podjęła  uchwałę  
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  dzierżawy  nieruchomości 
niezabudowanej  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  w  Skarżysku-Kamiennej. 
Przedmiotowa nieruchomość miała zostać wydzierżawiona z przeznaczeniem na 
budowę  obiektu,  w  którym  uruchomiona  będzie  działalność  medyczna  w 
zakresie  kardiologii,  niekonkurująca  z  działalnością  szpitala.  Zapytał  zatem, 
jakie zostały podjęte działania w tym zakresie.            

Radny Jan Gajda – zaapelował do Zarządu Powiatu o bliższą współpracę 
w sprawach dotyczących szpitala. 

Ad.pkt.6 Wolne wnioski i oświadczenia. 

Pan Lucjan Mróz –  mieszkaniec Skarżyska-Kamiennej  odniósł  się  do 
działalności  Starosty  w  zakresie  funkcjonowania  szpitala,  wyraził  swoje 
niezadowolenie z faktu odejścia lekarzy z naszego szpitala.   

Radny  Leszek  Lepiarz  –  odniósł  się  do  odwiedzi  Przewodniczącego 
Rady  co  do  braku  w  porządku  dzisiejszej  sesji  punktu  dotyczącego 
sprawozdania  ze  zrealizowanych  działań  naprawczych  wynikających  
z  przyjętego  planu  naprawczego  ZOZ.  Zwrócił  uwagę  na  inne  zagadnienia 
zawarte w planie pracy, które nie są dzisiaj realizowane.    

Przewodniczący  Rady  Powiatu  –  Eugeniusz  Cichoń  w  imieniu  Pani 
Władysławy Kuźni – Prezesa Zarządu Fundacji serdecznie zaprosił wszystkich 
na koncert charytatywny Fundacji, który odbędzie się  29.09 o godz. 18.00  
w Państwowej Szkole Muzycznej w Skarżysku-Kamiennej. 

W  imieniu  pani  dyrektor  Biblioteki  Publicznej  w  Skarżysku  zaprosił  na 
spotkanie autorskie z panem Marcinem Mellerem i Panią Anną Dziewit-Meller, 
które odbędzie się 9.10 o godz. 16.30 w MCK.  

4



Ad.pkt.7  Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania.

Starosta  –  Michał  Jędrys  –  odnosząc  się  do  zapytania  radnego 
Jerzego  Żmijewskiego  co  do  zespołu  audytorów  poinformował,  że 
zarządzeniem Starosty został powołany zespół auditorów wewnętrznych, którzy 
są  upoważnieni  do  podejmowania  działań  niezbędnych  do  prawidłowego 
przeprowadzenia  wewnętrznych  auditów  w  celu  wprowadzenia  Systemu 
Zarządzania Jakością w Starostwie Powiatowym. Następnie przedstawił skład 
osobowy zespołu, w skład którego wchodzą pracownicy starostwa.
W  kwestii  budowy  Orlika  poinformował,  że  w  dniu  dzisiejszym  ma  zostać 
rozstrzygnięty  przetarg  i  w  najbliższych  dniach  zostanie  podpisana  
z wykonawcą umowa aby jak najszybciej rozpoczęła się budowa. 

Następnie odniósł się do interpelacji co do zawartych umów na zadania 
inwestycyjne działu 600. Stwierdził, że łatwo jest rzucać pewne liczby i daty 
bezpodstawnie. Uzasadniając podał dla przykładu ul. Metalowców gdzie umowa 
na  wykonanie  dokumentacji  podpisana  została  14.06  z  terminem realizacji 
14.12.2011 roku. W dniu 7.12.2011 roku został sporządzony aneks, w którym 
przedłużono termin realizacji  do 31.04.2012. W dniu 30.04 podpisano drugi 
aneks  z  datą  realizacji  18.06.2012.  Te  przedłużenia  nie  wynikają  z  faktu, 
że  wykonawca  nie  wywiązuje  się  z  terminu  lecz  z  komplikacji  przy 
projektowaniu danej inwestycji. Kolejny przykład to opracowanie dokumentacji 
na budowę chodnika Dobra Dróża, gdzie umowa została zawarta 29.07.2011 
roku  z  terminem  zakończenia  30.11.2011  roku.  W  dniu  1.12.2012  roku 
sporządzono aneks z przedłużeniem terminu do 30.03.2012 roku. 
Tak więc nie ma mowy o popełnionych błędach. Poprosił aby na przyszłość nie 
rzucać  takich oskarżeń.  

W  kwestii  monitoringu  poinformował,  że  radny  otrzymał  odpowiedź 
w dniu dzisiejszym. 

Następnie odniósł się do interpelacji radnego Artura Berusa co do miejsc 
parkingowych.  Stwierdził,  że  Komisja  na czele,  której  stał  Pan  Leon Gójski 
odbyła  wyjazdowe  posiedzenie  oceniając  wszystkie  obiekty  użyteczności 
publicznej pod kątem przygotowania ich do obsługi osób niepełnosprawnych. 
Okazało  się,  że  pod  względem  miejsc  parkingowych  dla  osób 
niepełnosprawnych najlepiej przygotowane jest Starostwo Powiatowe. 
Co do zgody Rady na dzierżawę nieruchomości niezabudowanej Zespołu Opieki 
Zdrowotnej  w  Skarżysku-Kamiennej  z  przeznaczeniem  jej  na  uruchomienie 
świadczeń medycznych w zakresie kardiologii, stwierdził, że  skoro nie została 
podpisana umowa to albo jest zagrożenie konkurencyjności dla szpitala albo 
nie ma takiej potrzeby w tym zakresie decyzję będzie podejmował dyrektor po 
uzgodnieniu z zarządem. 

Wicestarosta Waldemar Mazur – co do termomodernizacji obiektów 
wskazał, że prace zostały zakończone, a powołane komisje odebrały wszystkie 
budynki  bez  zastrzeżeń.  Co  do  modernizacji  budynku  przy  Pl.  Floriańskim 
aktualnie  do  zrealizowania  jest  jedynie  zagospodarowanie  terenu  wokół 
budynku. 
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Radny  Jerzy  Żmijewski  –  poinformował,  że  on  przytoczył  dane  z 
dokumentu  podpisanego  przez  dyrektora  ZDP,  które  otrzymała  Komisja 
Rewizyjna. Następnie przekazał Staroście dokumenty, które są w posiadaniu 
Komisji Rewizyjnej.  

Starosta  –  Michał  Jedrys -  z  wypowiedzi  radnego  wynikało,  że 
podpisywane były aneksy po zakończeniu terminu wykonania umowy, co jest 
oczywiście nie prawdą, ponieważ np. ul. Metalowców - umowa była podpisana 
14.06  termin  wykonania  zadania  14.12,  pierwszy  aneks  podpisany  7.12 
przedłużenie terminu do końca kwietnia, drugi aneks podpisany 30.04 z datą 
realizacji 18.06.2012.   

Ad.pkt.8  Informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu  powiatu 
skarżyskiego  za  I  półrocze  2012  roku  oraz  kształtowaniu  się 
wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2012 roku.

Starosta  –  Michał  Jędrys  –  przedstawił  informację  o  przebiegu 
wykonania  budżetu  powiatu  skarżyskiego  za  I  półrocze  2012  roku  oraz 
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2012 roku.

/informacja w załączeniu/ 

Przewodniczący  Rady  zapytał  czy  są  pytania  do  przedstawionej 
informacji. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionej informacji. 

Ad.pkt.9    Informacja z wykonania planów finansowych samodzielnych   
publicznych  zakładów  opieki  zdrowotnej,  dla  których  podmiotem 
tworzącym jest powiat skarżyski.

Wicestarosta – Waldemar Mazur –  przedstawił informację na temat 
wykonania  planów  finansowych  samodzielnych  publicznych  zakładów  opieki 
zdrowotnej, dla których podmiotem tworzącym jest powiat skarżyski. 

Radny  Leszek  Lepiarz  –  zwrócił  uwagę  na  nieścisłości  w  danych 
dotyczących  przekazanej  informacji  przez  dyrektora  Obwodu  Lecznictwa 
Kolejowego a zbiorczym zestawieniu Zarządu. Wskaźnik wykonania planu oraz 
wyniku  finansowego  jest  niezgodny  z  tym co  przedstawił  dyrektor.  Zapytał 
czemu rada społeczna OLK nie opiniowała wykonania planu finansowego. 
 

Wicestarosta  –  Waldemar  Mazur  –  stwierdził,  że  za  chwilę  dane 
zostaną  sprawdzone.  Co  do  opinii  rady  społecznej  stwierdził,  że  nie  ma 
obowiązku opiniowania wykonania planu finansowego. 

Co do sprawozdania z realizacji programu naprawczego ZOZ stwierdził, 
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że zostanie ono przedstawione na kolejnej sesji. 

Przewodniczący Rady ogłosił 20 min. przerwę. 

Radca Prawny -  zwróciła uwagę na zapis art.48 ustaw o działalności 
leczniczej,  który określa zakres zadań rady społecznej.  Zapisy dotyczą min. 
wykonania  planu  rocznego  natomiast  przedmiotem  naszej  dyskusji  jest 
wykonanie planu za pół roku. Tak więc nie było potrzeby zasięgania opinii rady 
społecznej w tym względzie.  

Ad.pkt.10   Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie:   

1) Projekt  uchwały  w  sprawie: zmiany  wieloletniej  prognozy 
finansowej  powiatu  skarżyskiego  na  lata  2012-2030  przedstawiła 
Monika Gębska – Skarbnik Powiatu.    

Ponieważ  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  ani  wniosków  Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15 radnych 
Wstrzymały się od głosu – 3 osoby
Głosów przeciwnych - 0
 
Uchwała w sprawie  :   zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu   
skarżyskiego  na  lata  2012-2030     została  przyjęta  i  uzyskała  Nr   
205/XXVII/  2012.  

2) Skarbnik Powiatu – Monika Gębska przedstawiła projekt uchwały 
w  sprawie:  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  powiatu  na  2012  rok. 
Uzasadniając  poinformowała,  że  proponowane  zmiany  w  budżecie  Powiatu 
Skarżyskiego wynikają z:

1) umowy zawartej w dniu 28.08.2012r z Gminą Łączna na dofinansowanie 
przez Gminę zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 0588T na odcinku 
od  drogi  Nr  7  do  Zagórza  w  Gm.Łączna”  w  kwocie  zł:  214.000. 
Dotychczas w budżecie zaplanowana była kwota pomocy finansowej w 
wysokości  zł:  200.000,  powoduje  to  konieczność  zwiększenia  planu o 
kwotę zł: 14.000,

2) pisma  Zarządu  Dróg  Powiatowych  znak  ZDP.3021.26.2012  z  dnia 
13.09.2012 – przeniesienie realizacji  zadania „Budowa ul.3-go Maja w 
Skarżysku-kam.”  z  roku  2012  na  rok  2013  w związku  z  możliwością 
uzyskania w przyszłym roku dofinansowania ze środków zewnętrznych. 
Jednocześnie dochody z tytułu pomocy finansowej z Gminy Skarżysko-
Kamienna zaplanowane w tym roku zostają przeniesione na rok następny 
zgodnie z Uchwałą Rady Miasta Skarżyska-Kamiennej podjętej  w dniu 
13.09.2012r,
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3) aneksu  Nr  3  do  umowy  partnerskiej  o  wspólnej  realizacji  zadania 
inwestycyjnego  „e-świętokrzyskie  -  Rozbudowa  Infrastruktury 
informatycznej  JST”  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego 
Województwa Świętokrzyskiego na lata  2007-2013,  zgodnie,  z  którym 
okres  realizacji  zadania  przesuwa  się  do  końca  pierwszego  kwartału 
2014r. W związku z tym musiała nastąpić zmiana w budżecie zadania. 
Środki zaplanowane w 2012 rok zostają przesunięte na lata 2013-2014, 

4) wprowadzenia  do  budżetu  pozostałej  kwoty  środków  finansowych  z 
niewykorzystanych  w  terminie  wydatków  inwestycyjnych,  które  nie 
wygasły  z  upływem  2011  roku.  Kwota  tych  środków  wyniosła 
756.763,69zł  i  została  częściowo  wprowadzona  do  budżetu  w  lipcu. 
Pozostała do wprowadzenia kwota zł: 430.255 i zostanie przeznaczona na 
zmniejszenie deficytu,

5) umowy  finansowej  nr  2012-1-PL1-LEO01-27948  z  Fundacją  Rozwoju 
Systemu Edukacji- Narodową Agencją Programu „Uczenie się przez całe 
życie”  - wprowadzenie do budżetu projektu „Znajomość europejskiego 
rynku  pracy  i  rozwój  kompetencji  zawodowych  szansą  na  sukces 
zawodowy”  realizowanego  przez  Zespół  Szkół  Technicznych.  Wartość 
projektu wynosi 557.336zł, w roku 2012 – 137.362zł. Będzie realizowany 
w latach 2012-2014,  

6) pisma Zespołu  Placówek Opieki,  Wychowania i  Interwencji  Kryzysowej 
„Przystań” znak ZPOW 03.341.29.12 z dnia 02.08.2012r – wprowadzenie 
po stronie dochodowej i  wydatkowej darowizny w kwocie zł: 15.613 z 
przeznaczeniem na wypoczynek dla dzieci,

7) Przeniesienia planu dochodów i  wydatków w rozdziale 85204 „Rodziny 
zastępcze” z §2310 „Dotacje celowe otrzymane z gminy / przekazane 
gminie na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień (umów) 
między  jednostkami  samorządu  terytorialnego”  do  §2320  „Dotacje 
celowe otrzymane z powiatu / przekazane powiatowi na zadania bieżące 
realizowane  na  podstawie  porozumień  (umów)  między  jednostkami 
samorządu terytorialnego”. W przypadku miast na prawach powiatu w 
zakresie  wykonywania  przez  nie  zadań  powiatu  należy  stosować 
klasyfikacją właściwą dla powiatu,  

8) pisma Domu Pomocy Społecznej znak DPS-461/2012 z dnia 13.09.2012r 
– zwiększenie planu dochodów i wydatków jednostki o kwotę zł: 70.511 
w związku ze zwiększeniem średniego miesięcznego kosztu utrzymania 
mieszkańca DPS z kwoty 2.568zł na kwotę zł: 2.716.       

9) umowy  o  dofinansowanie  projektu  „Zacznij  od  nowa”  nr  UDA-
POKL.06.01.01-26-086/12-00 z  dnia  10.08.2012r  w ramach Programu 
Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  oraz  pisma  realizatora  projektu  - 
Powiatowego Urzędu Pracy znak DF.0700.69.2012.RW – wprowadzenie 
do budżetu nowego projektu „Zacznij od nowa” realizowanego w latach 
2012-2014 na łączną kwotę zł:  978.700.  W roku 2012 plan wyniesie 
kwotę  zł:  213.650  i  jest  w  całości  finansowany  ze  środków unijnych 
(85%) oraz z dotacji z budżetu państwa (15%),

10)umowy  o  dofinansowanie  projektu  „Spróbujmy  razem”  nr  UDA-
POKL.06.01.01-26-012/12-00 z  dnia  04.07.2012r  w ramach Programu 
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Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  oraz  pisma  realizatora  projektu  - 
Powiatowego Urzędu Pracy znak DF.0700.58.2012.RW – wprowadzenie 
do budżetu nowego projektu „Spróbujmy razem” realizowanego w latach 
2012-2014 na łączną kwotę zł:  236.990.  W roku 2012 plan wyniesie 
kwotę zł: 51.135 i jest w całości finansowany ze środków unijnych (85%) 
oraz z dotacji z budżetu państwa (15%),

11)pisma  Zarządu  Dróg  Powiatowych  znak  ZDP.3021.24.2012  z  dnia 
4 września 2012r – przeniesienie planu wydatków pomiędzy zadaniami 
inwestycyjnymi w tej samej klasyfikacji budżetowej i tak:

− zmniejszenie planu wydatków na zadaniu „Przebudowa ul. Kopernika na 
odcinku  od  ul.Wiejskiej  do  ul.Rycerskiej”  o  kwotę  zł:  40.000 
(oszczędności po przetargu)

− zwiększenie  planu  wydatków  na  zadaniu  „Przebudowa  kanalizacji 
deszczowej  oraz  przepustu  w  ul.Paryskiej  w  Skarżysku-Kamiennej” 
o  kwotę  zł:  40.000  (konieczność  wykonania  robót  nieuwzględnionych 
w projekcie budowlanym),

12)z przeanalizowania wydatków Starostwa Powiatowego oraz zgłaszanych 
przez Wydziały niedoborów i oszczędności dokonuje się przeniesień planu 
w łącznej wysokości 384.846zł w celu zabezpieczenia środków na składki 
na ubezpieczenie społeczne w związku ze wzrostem składki rentowej oraz 
wypadkowej, na opłaty za specjalistyczne badania lekarskie kierowców 
(dla  4  pracowników  używających  samochodów  prywatnych  do  celów 
służbowych oraz kierowcy samochodu służbowego), na opłaty pocztowe i 
usługi  telekomunikacyjne,  na  odpis  na  ZFŚS  w  związku  przejęciem 
pracowników ze szkół oraz na odsetki od zaciągniętych kredytów, 

13)ze  zmniejszenia  planu  wydatków  na  zadaniu  „Termomodernizacja 
budynków  użyteczności  publicznej  będących  własnością  Powiatu 
Skarżyskiego”  o  kwotę  zł:  890.677.  Jest  to  możliwe  dzięki 
oszczędnościom powstałym po rozstrzygniętych przetargach,

14)z pism placówek oświatowych:
− I Liceum Ogólnokształcącego
− Zespołu Szkół Ekonomicznych
− Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego nr 2
− Zespołu Placówek Resocjalizacyjno Wychowawczych
− Zespołu Szkół Technicznych
− Zespołu Szkół Samochodowo-Usługowych

zgłaszających  konieczność  dokonania  zmian w budżecie  w związku ze 
zmianami  arkuszy  organizacyjnych  oraz  niedoborami  na  wydatkach 
rzeczowych,  przede  wszystkim  na  kosztach  energii,  usług 
telekomunikacyjnych,  kosztach  zakupu  leków,  środków  czystości, 
kosztów wywozu nieczystości i  usług pocztowych. Środki na niedobory 
zostały  przeniesione  z  oszczędności  na  dotacjach  dla  szkół 
niepublicznych, 

15)z pism placówek oświatowych:
− Zespołu Szkół Technicznych,
− Zespołu  Szkół  Samochodowo-Usługowych,  zwiększających  limit 

wydatków na  wieloletnie  przedsięwzięcia  planowane  do  poniesienia 
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w 2012 roku w ramach umów, których realizacja w roku budżetowym 
i  w  latach  następnych  jest  niezbędna  dla  zapewnienia  ciągłości 
działania jednostki. Spowodowane jest to koniecznością dostosowania 
limitu  do  zmian  dokonanych  w  trakcie  roku  budżetowego. 
Jednocześnie zwiększone zostały łączne nakłady przedsięwzięć.

− Zespołu Szkół Transportowo-Mechatronicznych, zwiększającego łączne 
nakłady  na  wieloletnim  przedsięwzięciu  dotyczącym  wydatków  w 
ramach  umów,  których  realizacja  w  roku  budżetowym  i  w  latach 
następnych  jest  niezbędna  dla  zapewnienia  ciągłości  działania 
jednostki.  Zwiększenie  wynika  z  potrzeby  zawarcia  umowy  na 
ogrzewanie na lata 2012-2016.

Radny Leszek Lepiarz- złożył podziękowania na ręce Przewodniczącego 
Rady Miasta za przekazanie przez samorząd gminy 3 mln 600 tys zł na budowę 
ul. 3-Maja. 

Ponieważ nie zgłoszono innych uwag ani wniosków Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15 radnych 
Wstrzymały się od głosu – 3 osoby
Głosów przeciwnych - 0

Uchwała  w  sprawie:  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  powiatu  na 
2012 rok została przyjęta i uzyskała Nr 206/XXVII/2012.

3) Skarbnik Powiatu – Monika Gębska przedstawiła projekt uchwały 
w  sprawie:  zmiany  Uchwały  Nr  198/XXVI/2012  Rady  Powiatu 
Skarżyskiego z  dnia  30 lipca 2012 roku w sprawie:  trybu prac nad 
projektem uchwały budżetowej powiatu oraz ustalenia zakresu i formy 
informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  za  I  półrocze  roku 
budżetowego.

Ponieważ  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  ani  wniosków  Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała  w sprawie:    trybu prac  nad projektem uchwały  budżetowej   
powiatu  oraz  ustalenia  zakresu  i  formy  informacji  o  przebiegu 
wykonania budżetu za I półrocze roku budżetowego,   została przyjęta   
jednogłośnie i uzyskała Nr 207/XXVII/2012.

4)  Członek  Zarządu  Powiatu  –  Zenon  Nowakowski  przedstawił 
projekt  uchwały  w  sprawie:  ustalenia  wysokości  kosztów  surowca 
przeznaczonego  na  wyżywienie  w stołówkach:  Specjalnego Ośrodka 
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Szkolno  –  Wychowawczego  Nr  2,  Zespołu  Placówek  Edukacyjno  – 
Wychowawczych  oraz  Zespołu  Placówek  Resocjalizacyjno  – 
Wychowawczych w Skarżysku-Kamiennej.

Ponieważ  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  ani  wniosków  Przewodniczący  Rady 
poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała  w  sprawie:    ustalenia  wysokości  kosztów  surowca   
przeznaczonego  na  wyżywienie  w stołówkach:  Specjalnego Ośrodka 
Szkolno  –  Wychowawczego  Nr  2,  Zespołu  Placówek  Edukacyjno  – 
Wychowawczych  oraz  Zespołu  Placówek  Resocjalizacyjno  – 
Wychowawczych  w  Skarżysku-Kamiennej  ,   została  przyjęta   
jednogłośnie i uzyskała Nr 208/XXVII/2012.

5)  Wicestarosta  Waldemar  Mazur  przedstawił  projekt  uchwały 
w  sprawie: upoważnienia  Zarządu  Powiatu  do  przeprowadzenia 
postępowania w celu wyłonienia kandydata na biegłego rewidenta do 
badania  sprawozdania  finansowego  za  2012  rok  w  Zespole  Opieki 
Zdrowotnej w Skarżysku-Kamiennej.

Ponieważ  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  ani  wniosków  Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała  w  sprawie:    upoważnienia  Zarządu  Powiatu  do   
przeprowadzenia  postępowania  w  celu  wyłonienia  kandydata  na 
biegłego rewidenta do badania sprawozdania finansowego za 2012 rok 
w Zespole Opieki Zdrowotnej w Skarżysku-Kamiennej      została przyjęta   
jednogłośnie i uzyskała Nr 209/XXVII/2012.

6) Starosta – Michał Jędrys  przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
wyrażenia  zgody  na  zmianę  wierzyciela  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej 
w Skarżysku-Kamiennej.

Ponieważ  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  ani  wniosków  Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała w sprawie:    wyrażenia zgody na zmianę wierzyciela Zespołu   
Opieki  Zdrowotnej  w  Skarżysku-Kamiennej   została  przyjęta   
jednogłośnie i uzyskała Nr 210/XXVII/2012.

7)  Projekt  uchwały  w  sprawie:  nadania  statutu  Zespołu  Opieki 
Zdrowotnej  w  Skarżysku-Kamiennej  ul.  Szpitalna  1, przedstawił 
Wicestarosta Powiatu – Waldemar Mazur.
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Na wstępie przedstawił  autopoprawkę polegającą na dopisaniu do § 8 
ust.10 następującej treści: Gabinety diagnostyczno-zabiegowe:
1) gabinet diagnostyczno-zabiegowy poradni chirurgii onkologicznej,
2) gabinet diagnostyczno-zabiegowy poradni laryngologicznej,
3) gabinet diagnostyczno-zabiegowy poradni ginekologiczno-położniczej,
4) gabinet diagnostyczno-zabiegowy poradni urologicznej,
5) gabinet diagnostyczno-zabiegowy pracowni endoskopowej,
6) gabinet diagnostyczno-zabiegowy poradni chirurgicznej. 
  

Ponieważ nie zgłoszono żadnych uwag ani wniosków Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała  w  sprawie  :    nadania  statutu  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej   
w Skarżysku-Kamiennej ul. Szpitalna 1,   została przyjęta jednogłośnie   
i uzyskała Nr 211/XXVII/  2012.  

8) Projekt uchwały w sprawie: nadania statutu Międzyzakładowemu 
Ośrodkowi Medycyny Pracy w Skarżysku-Kamiennej,  ul.  Ekonomii  4, 
przedstawił Wicestarosta – Waldemar Mazur.

Poprosił  o  naniesienie  autopoprawki  polegającej  na  dopisaniu  w   §  10 
w pkt.3 ppkt. 4 „gabinet diagnostyczno-zabiegowy”. 

Ponieważ  nie  zgłoszono innych uwag ani  wniosków Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała w sprawie  :    nadania statutu Międzyzakładowemu Ośrodkowi   
Medycyny  Pracy  w  Skarżysku-Kamiennej,  ul.  Ekonomii  4,   została   
przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr 212/XXVII/  2012.  

9)  Wicestarosta  –  Waldemar  Mazur przedstawił  projekt  uchwały
w sprawie:  nadania statutu Obwodowi Lecznictwa Kolejowego SP ZOZ 
w Skarżysku-Kamiennej, ul. Sokola 50. 

Ponieważ nie zgłoszono żadnych uwag ani wniosków Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała  w  sprawie  :    nadania  statutu  Obwodowi  Lecznictwa   
Kolejowego  SP  ZOZ  w  Skarżysku-Kamiennej,  ul.  Sokola  50     została   
przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr 213/XXVII/  2012.  

10)  Wicestarosta  –  Waldemar  Mazur  przedstawił  projekt  uchwały
w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od odwołania darowizny.

Uzasadniając  przypomniał,  że  Rada  Powiatu  Skarżyskiego  Uchwałą 
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Nr 132/XVII/2000 z dnia 29 czerwca 2000 roku wyraziła zgodę na dokonanie 
darowizny  na  rzecz  Gminy  Skarżysko-Kamienna  prawa  własności 
nieruchomości  zabudowanej oznaczonej  numerami działek: 6/4, 6/5, 6/6, 6/7 
o  łącznej  powierzchni  6.521m2  stanowiących  Przychodnie  Rejonowe 
w Skarżysku-Kamiennej, co zostało potwierdzone zawarciem aktu notarialnego, 
repertorium A Nr 1156/2001.
W wyniku podziału, działki o numerach  6/5, 6/6 oznaczone zostały w księdze 
wieczystej numerami 6/8,6/9, 6/10, 6/11.

W związku z zamiarem zbycia części nieruchomości (apteki) znajdującej 
się w budynku Przychodni Rejonowej Nr 2 przy ul. Legionów 104 w Skarżysku-
Kamiennej  wydzielonej  przez  Gminę  jako  odrębny  lokal,  Prezydent  Miasta 
Skarżyska-Kamiennej  Roman  Wojcieszek  wystąpił  o  wyrażenie  zgody  na 
odstąpienie od odwołania darowizny w części objętej sprzedażą. 

Z informacji przedstawionej przez Prezydenta wynika, że konsekwencją 
sprzedaży części nieruchomości będzie utworzenie i wyposażenie na I piętrze 
Przychodni hospicjum stacjonarnego dla osób nieuleczalnie chorych z terenu 
powiatu  skarżyskiego.  Powstanie  Ośrodka  Opieki  Paliatywnej  sfinansowane 
zostanie  ze  środków finansowych  pochodzących  ze  sprzedaży  wspomnianej 
nieruchomości. 

Ponieważ  radni  nie  zgłosili  żadnych  uwag  ani  wniosków  Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała  w  sprawie  :    wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  odwołania   
darowizny     została  przyjęta  jednogłośnie  i  uzyskała   
Nr 214/XXVII/  2012.  

11)  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  Stanisław  Czubak 
przedstawił projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność 
Zarządu Powiatu Skarżyskiego.

Odczytał  wypracowane  przez  Komisję  Rewizyjną  stanowisko. 
Poinformował, że skarga Pana Andrzeja Piętaka na działalność Zarządu Powiatu 
Skarżyskiego  w  zakresie  działalności  Wydziału  Komunikacji  i  Transportu 
przekazana  została  Radzie  Powiatu  Skarżyskiego  przez  Ministerstwo 
Administracji i Cyfryzacji. Zgodnie z art. 229 pkt. 4 k.p.a rozpatrywanie skarg 
na  działalność  zarządu  powiatu  oraz  starosty,  a  także  kierowników 
powiatowych służb, inspekcji, straży i innych jednostek organizacyjnych należy 
do właściwości Rady Powiatu i w tym zakresie skarga była rozpatrywana przez 
Komisję  Rewizyjną.  Stanowisko  zostało  przyjęte  przez  członków  komisji 
jednogłośnie.   

Następnie odczytał projekt uchwały. 

Ponieważ  radni  nie  zgłosili  żadnych  uwag  ani  wniosków  Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 
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Uchwała  w  sprawie  :    rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Zarządu   
Powiatu  Skarżyskiego    została  przyjęta  jednogłośnie  i  uzyskała   
Nr 215/XXVII/  2012.  

12)  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  Stanisław  Czubak 
przedstawił projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność 
Starosty Skarżyskiego.

Komisja  Rewizyjna  na  posiedzeniach  w  dniach  12.09  i  17.09.2012r 
badała zasadność skargi  Galicyjskiej  Fundacji  Wsparcie, Integracja, Rozwój z 
Krakowa na działalność  Starosty Skarżyskiego.

Dodał,  że  analiza  zgromadzonych  dokumentów  nie  potwierdziła 
słuszności  zarzutów złożonej  skargi.  Następnie odczytał  stanowisko Komisji 
Rewizyjnej, które zostało przyjęte przez członków komisji jednogłośnie.   

Ponieważ  radni  nie  zgłosili  żadnych  uwag  ani  wniosków  Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała  w  sprawie  :    rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Starosty   
Skarżyskiego    została  przyjęta  jednogłośnie  i  uzyskała   
Nr 216/XXVII/  2012.  

Ad.pkt.11 Zamkniecie Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego. 

Przewodniczący Rady Miasta – Andrzej Dąbrowski podziękował za 
podjęcie decyzji dotyczącej  odstąpienia od odwołania darowizny, stwierdził że 
tak właśnie powinna wyglądać współpraca pomiędzy samorządem gminnym  
i powiatowym. 

Przewodniczący  Rady  –  Eugeniusz Cichoń, poprosił  o  powstanie
z miejsc  i zakończył obrady poprzez wygłoszenie formuły  "Zamykam XXVII 
Sesję Rady Powiatu Skarżyskiego".

Godzina zakończenia obrad – 13.00

Protokołowała:
Joanna Wężyk  
                                Przewodniczący

                                Rady Powiatu Skarżyskiego 
            

                          EUGENIUSZ CICHOŃ

14


